

12. Spirin L.M. Rossiya, 1917 god: iz istorii borby' politicheskikh partiy [Russia, 1917: from the History of Struggle between Political Parties] / L.M. Spirin. Moskva : My'sl — Moscow : Thought, 1987. 333 s.
13. Tsereteli I.G. Vospominaniya o fevral'skoy revolyutsii : v 2 t. T. 2 [Recollections about the February Revolution] Parizh : Mouton & Co — Paris : Mouton & Co, 1963. 429 s.
14. Chernov V.M. 1917 god: narod i revolyutsiya [1917: the People and the Revolution] / V.M. Chernov // Strana gibnet segodnya. Vospominaniya o fevral'skoy revolyutsii — The Country Dies Today. Recollections about the February Revolution] Moskva : Kniga — Moscow : Book, 1991. 480 s. S. 355

DOI : 10.18572/1812-3805-2018-3-43-47

Обстоятельства создания Временного комитета членов Государственной Думы

*Игнатьев Сергей Константинович,
главный специалист Управления Министерства юстиции
Российской Федерации по Республике Татарстан,
государственный советник юстиции Российской Федерации 3 класса
sk891790412@mail.ru*

В статье рассматривается деятельность депутатов Государственной Думы на совещании от 27 февраля 1917 г. и обстоятельства создания ими Временного комитета членов Государственной Думы.

Ключевые слова: Февральская революция, Государственная Дума, совет старейшин, частное совещание, Временный комитет членов Государственной Думы.

Peculiarities of Establishment of the Provisional Committee of the State Duma

*Ignatyev Sergey K.
Chief Specialist of the Department of the Ministry of Justice
of the Russian Federation for the Republic of Tatarstan
Class 3 State Counsellor of Justice of the Russian Federation*

The article deals with the activities of the deputies of the State Duma on February 27, 1917 and the circumstances of their creation of an interim committee of members of the State Duma.

Keywords: February revolution, State Duma, Council of Elders, private meeting, Provisional Committee of the State Duma members.